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3 december 2014

Er zijn vijftien leden aanwezig. Dit is helaas onder het in de statuten genoemde benodigde 
aantal om tot een geldige besluitvorming te kunnen komen. Na een peiling door de 
voorzitter wordt besloten de vergadering (zonder besluiten) voort te zetten. Wegens de 
drukke decembertijd is een nieuwe Ledenvergadering op korte termijn niet haalbaar. 

Gemeente: De voorzitter heeft veel contact met de gemeente omtrent de onveiligheid op 
de speeltuin. Er zijn problemen door weghalen van de verlichting, het ontbreken van fiets-
werende poortjes, en het ontbreken van afscheidingen tussen balveld en 
kinderspeelplaats, en door losliggende stenen. Ondanks herhaalde toezeggingen door de 
gemeente gebeurt er in werkelijkheid niets. De voorzitter heeft AT5 benaderd en een brief 
aan burgemeester Halsema geschreven. Ook spreekt zij tweewekelijks in op de 
gemeentelijke inspraakgelegenheden en heeft zij filmpjes over de mankementen bij de 
speeltuin naar de gemeente gestuurd. De voorzitter heeft veel contact met de wijkagent 
maar deze zegt niets te kunnen doen. Politie en handhaving wijzen naar elkaar. 

Situatie 2025 en verder: Vanaf januari 2025 heeft de gemeente de subsidie gekort. Er is 
nu voor activiteiten en toezicht (het personeel) nog maar geld voor iets meer dan 36 uur 
per week, tegen nu 58. Als reden geeft de gemeente dat er meer aanvragen 
binnengekomen zijn dan er geld is.  

De gemeente wil dat de speeltuin 5 dagen per week open is, met 1 personeelslid. De 
voorzitter schetst waarom het niet verantwoord is om dat te doen, zowel voor de veiligheid 
van de gebruikers van de speeltuin als voor de veiligheid en de werkomstandigheden van 
het personeelslid. Men kan niet binnen en buiten tegelijkertijd alles in de gaten houden en 
handelen, en daarnaast ook nog kinderactiviteiten doen. Dat geldt in het bijzonder in het 
geval van incidenten, maar ook daarbuiten. Omdat ouders niet meedraaien in het toezicht 
(zoals vroeger) komt het toezicht volledig voor rekening van de medewerkers.

Een andere mogelijkheid is het aantal uren dat de speeltuin met toezicht open is, kleiner te
maken, met wel twee medewerkers aan het werk. De werktijden moeten echter wel 
voldoende aantrekkelijk blijven om personeel hiervoor te vinden. Als het teveel losse uren 
zijn lukt het werknemers niet een tweede parttime baan te vinden. 

De voorzitter vraagt iedereen om mee te denken en ideeën voor een mogelijke oplossing 
te delen.

Kascommissie: Doordat de vereniging geen ANBI meer is en de subsidie onder een 
bepaalde grens ligt, is er geen controle door een accountant meer nodig. In het verleden is
er geen kascommissie geweest, omdat de stukken al door de accountant werden 
gecontroleerd. Met ingang van 2025 is er wel een kascommissie nodig, de eerste controle 
moet over de jaarstukken 2024 gedaan worden. De penningmeester vraagt of mensen na 
willen denken of zij in die commissie zitting willen nemen. 


